
 

 
 
 

Püspökladány Város Önkormányzata 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

 
 

2016. augusztus 24-i soron következő ülésének 
jegyzőkönyve 

 
 
42/2016. (VIII. 24.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2016. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló tájékoztatót 
elfogadásra javasolja. 
 
 
43/2016. (VIII. 24.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A támogatási igény benyújtásáról készült előterjesztést támogatja. 
 
 
44/2016. (VIII. 24.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2016. I. félévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
tudomásul veszi. 
 
45/2016. (VIII. 24.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Képviselői indítványról (SZMSZ módosításról) szóló előterjesztést nem támogatja. 
 
 
46/2016. (VIII. 24.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat tulajdonában lévő Püspökladány, 1916 helyrajzi számú ingatlan 
értékesítéséről szóló előterjesztést elfogadásra javasolja. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2016. augusztus 24-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 10 óra 04 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Keserű László, jegyző 
 Kincses László, képviselő 
 Balázs Sándor, képviselő 
 Pusztainé Nádházi Ibolya, igazgató, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó 

Szervezete 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető, jegyzőkönyvvezető 
 Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda költségvetési csoportvezető 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Szabó János legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
Egy új napirendi pontot szeretnék felvenni, mely előterjesztés az önkormányzat tulajdonában 
lévő Püspökladány, 1916 helyrajzi számú ingatlan értékesítésről. Az anyagot minden 
bizottsági tag megkapta.  
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról az előbbi módosítással, a szavazás eredménye 4 
igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Beszámoló az önkormányzat 2016. I. féléves költségvetési gazdálkodásáról 

Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

2. Előterjesztés támogatási igény benyújtásáról 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

3. Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2016. I. félévi munkájáról 
Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 

4. Előterjesztés képviselői indítványról (SZMSZ módosításra) 
Előadó: Balázs Sándor, Dúró Ferenc, Fenyves Vidor, Kincses László önkormányzati 
képviselők 

 
5. Előterjesztés képviselői indítványról 

Előadó: Balázs Sándor, Dúró Ferenc, Fenyves Vidor, Kincses László önkormányzati 
képviselők 

 
6. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő Püspökladány, 1916 helyrajzi számú 

ingatlan értékesítséről 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

7. Különfélék 
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1. napirend 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
A 191 617 e Ft forráshiány hogyan keletkezett? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az eredeti költségvetésben már benne volt. Az önhikire 1 801 e Ft-ot kaptunk, amely 
gyermekétkeztetésre fordítható, ingatlanértékesítés nem történt. A 25 000,0 millió Ft-os 
előirányzatból eddig csak 1,2 millió Ft támogatásról döntöttek. Minden önkormányzat két 
alkalommal adhatja be támogatási igényét.  
 
Kincses László, képviselő 
Jóval kevesebb az összeg, mint a tavalyi. Mi lesz, ha nem kapunk önhikit? Hogy zárjuk le az 
évet? Az iparűzési adóban jelentős a lemaradás? A 42-es utat felújító cég fizet-e iparűzési 
adót? Hogy is van a SKIT települések befizetése? A területalapú támogatás 32%? A 
Tájékoztató Központ bevétele 30%-nál tart, mi ennek az oka? A Honvéd u. 9. szám alatti 
telekadásról testületi döntés volt 18 millió Ft-ról, de 10,8 millió Ft van a táblában, miért? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az intézményfinanszírozást jelenleg is óvatosan adjuk az intézményeknek. A számlákat 
csúsztatva teljesítjük, mindent megteszünk, hogy visszafogjuk a kiadásokat. Az iparűzési adó 
teljesítésére nem mondható, hogy alulteljesítés van, időarányos. A 42-es főút vállalkozójával 
kapcsolatban utána járok. A SKIT települések nem teljesítették rendesen a befizetéseket, 
Földes fizetett egy részletet. Minden település a hozzájárulást beállította az önhiki támogatási 
igénybe. A területalapú támogatással kapcsolatban az NVH írja elő az ütemezést, októberben 
kapunk támogatást. A Tájékoztató Központ bevételi teljesítését a pályázatok befolyásolják. 
Az előirányzatokat a szeptemberi rendeletmódosítás során tesszük helyre. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
NAV engedély lesz az értékesítéshez? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A Startmunka által megtermelt termékeket elsősorban az intézmények kapják meg. Nyugta és 
számla kerül minden esetben kiállításra. 
 
Kincses László, képviselő 
Jóval kevesebb az értékesítés, mint a korábbi években volt. A szeptemberi üléseken tárgyaljuk 
ezeket ki. A sporttámogatás esetében hogyan lehet az, hogy félévkor már 100%-os a 
teljesítés? 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Négy térfigyelő kamera a központban van, ez a mi rendszerünknek a része? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Erről nekem nincs információm. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A HURO-nak alacsony a teljesítése, lesz még pénz, ami jönni fog? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A román partner miatt húzódott el, a két árfolyam nagyban befolyásolta a bevételt, minden 
bevétel megérkezett. 
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Kincses László, képviselő 
A GESZ befejezte a bentlakásos otthon kivitelezését. Az eszközök beszerzése a II. félévben 
fog megvalósulni. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A minisztériumi engedélyt várjuk. A beszerzésre kerülő eszközök listája egyeztetve lett, 
valószínű, hogy nem kell közbeszerzést kiírni. Eszközbeszerzésre 30 millió Ft áll 
rendelkezésre. 
 
Kincses László, képviselő 
Testületi döntés 10 millió Ft-ról van, a pótmunkáról sem döntöttünk. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, igazgató, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 
A pótmunkára még nincs határidő. Se a kezdésre, se a befejezésre. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Az építési terület tábla nincs levéve. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, igazgató, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete 
Belül még folynak a munkálatok. 
 
Kincses László, képviselő 
A készültség kívül sehol nincs meg, a befejezés még folyamatban van. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 
42/2016. (VIII. 24) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2016. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló tájékoztató elfogadásra 
javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
 
2. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Az előterjesztésben nincs benne, hogy mekkora az összeg. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A képviselő-testületi határozat a pályázat része, a pályázat összeállítása, elkészítése 
folyamatban van. Konkrét összeget nem lehet mondani, a MÁK több körben vizsgálja, a 
hiánypótlás után változhat az összeg. 
 
Tóth László, képviselő 
Nem lehet most még összeget mondani, a cél, hogy minél magasabb összeget kapjunk. 
 
Kincses László, képviselő 
Szeptember 20-25. körül soron kívüli ülésen kell tárgyalni, konkrét összegekkel. 
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Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Erről nem kell soron kívüli ülést tartani. 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 
43/2016. (VIII. 24) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A támogatási igény benyújtásáról készült előterjesztést támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
 
3. napirend 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
A víziközmű társulatnak követelései vannak magánszemélyekkel szemben, a követelések 
átadásra kerültek az önkormányzathoz. Letiltás alapján szép lassan csordogál be a 
kintlévőség. 
A társulat szeptember, október vége felé szűnik meg, a felszámoló cég elvégezte a 
felszámolási folyamatokat. 
 
Kincses László, képviselő 
A bevétel már az önkormányzatnál van? 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Igen. Ezeket a befolyt összegeket az Újtelep útjaira kellene visszaforgatni. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
A könyvelési díj elég nagy részt tesz ki. A befolyt bevételeket mindig vissza kellene forgatni 
oda, ahol a munkálatok folytak. Erről testületi döntést kellene hozni. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 
44/2016. (VIII. 24) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2016. I. félévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
 
4. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Eddig a mi SZMSZ-ünk jogsértő volt. 
 
Keserű László, jegyző 
Nem volt jogsértő. Ahány önkormányzat, annyi SZMSZ. A képviselői előterjesztés 
beadásakor megállapítható volt, hogy ez az SZMSZ módosítására irányul, ezért a  Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottságnak meg kell tárgyalnia. A szeptemberi soros képviselő-testületi ülésre 
rendelet-tervezettel fog ez az előterjesztés kiegészülni, figyelemmel az itt felsoroltakra. A 
bizottság meghozza a döntését, de a hatályos SZMSZ-ünk alapján, a bizottság döntésétől 
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függetlenül, egyértelműen kötelező a képviselő-testület elé vinni az előterjesztést egy 
kiegészített rendelet-tervezettel. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Változtatni akarunk az SZMSZ-en. Korlátozott a betekintési jogunk, tavalyi évben történt az 
SZMSZ-ben sok módosítás. 
 
Keserű László, jegyző 
A képviselő-testületi anyagok kiküldésének hetében mindenki meg tudja mondani, hogy 
milyen anyagok mennek ki.  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 1 igen , 3 nem szavazat. 
 
45/2016. (VIII. 24) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A képviselői indítványról (SZMSZ módosításról) szóló előterjesztést nem támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
5. napirend 
 
Keserű László, jegyző 
2016. június 20-án beadvány érkezett a hivatalhoz, boríték CD-vel. Az anyagot a rendőrségre 
átadtam. Hatáskör és illetékesség hiánya miatt a rendőrség átadta az anyagot a NAV-nak, az 
ügy vizsgálata még folyamatban van.  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Ezzel kapcsolatban miről szavazzunk? 
 
Keserű László, jegyző 
Ez egy felvetés, tájékoztatás, nem kell szavazni. 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Nem az a fontos hogy mi szivárgott ki, hanem, hogy kiszivárgott valami.  
 
Keserű László, jegyző 
Hangfelvétel bárki ellen felhasználható, az építési napló illetéktelen kezekbe került. Nem 
lehet 100%-osan venni, hogy a hivatal dolgozói szivárogtatták ki. Külső felek is hozzájutottak 
ezekhez az anyagokhoz. A nyomozó hatóság majd eldönti. 
 
Szabó János, bizottsági tag 
Aki ezt a négy borítékot elküldte, miért nem tett ő egyből feljelentést? 
 
Kincses László, képviselő 
2014. szeptemberében döntött a hatóság. Tartalékalapból kellett a talajcserét kifizetni. Minden 
előzmény legyen a képviselők rendelkezésére bocsátva. Korlátozva van a heti egyszeri 
betekintés. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Összefoglalva megállapíthatjuk, hogy a képviselői indítványról szóló előterjesztést a bizottság 
megismerte, de döntés nem született, mivel az előterjesztéshez határozati javaslat nem lett 
csatolva. 
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6. napirend 
 
Balázs Sándor, képviselő 
Van más jelentkező is erre? Ezt a területet a vásárló már használja. Akkor megveszi vagy 
használatra kérte? 
 
Keserű László, jegyző 
Egy személy jelentkezett. A képviselő-testület alacsonynak tartotta az összeget, nagyobb 
összeg lett meghatározva. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 
46/2016. (VIII. 24) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat tulajdonában lévő Püspökladány, 1916 helyrajzi számú ingatlan 
értékesítéséről szóló előterjesztést elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
 
 
7. Különfélék 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
Úgy tudom, hogy az önkormányzat rengeteg tömlőt, csatlakozót vett. Honnan van erre pénz? 
Munkaruha vásárlásra mennyit költ az önkormányzat? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A közfoglalkoztatás dologi kiadásainak előirányzata 56 millió Ft. Munkaruha vásárlásra 
kapunk támogatást, melyek folyamatosan beszerzésre kerülnek. A téli munkaruha ősszel kerül 
beszerzésre.  
 
Balázs Sándor, képviselő 
Hol vannak ezek az eszközök tárolva? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az eszközök folyamatosan kiadásra kerülnek, több telephelyen vannak tárolva. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Jegyző úr, mit lehet tudni Dombi Imréné polgármester asszony és Kiss Zsigmond képviselő úr 
vagyonnyilatkozatával kapcsolatban, amire Kincses képviselő úr levelében utalt? 
 
Keserű László, jegyző 
Kiss Zsigmond képviselő úr vagyonnyilatkozata közérdekű adat. A hozzátartozó 
vagyonnyilatkozata nem közérdekű. Dombi Imréné felügyelő bizottsági tagságáról a 
képviselő-testület nem tárgyalt. Jogszabályi ellentmondás miatt egyeztetésre fogok menni a 
kormányhivatalhoz. A területalapú támogatás jövedelem vagy támogatás, ez ügyben az utána 
járás folyamatban van. 
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Kincses László, képviselő 
Ez jövedelem. Erről is állásfoglalást kell kérni. Mind a két esetben jövedelem eltitkolás van. 
2014. október 12-től változott sok törvény. Tehát a törvény kimondja, hogy a polgármester 
nem lehet gazdasági társaság felügyelő bizottsági tagja. 
 
Keserű László, jegyző 
Képviselő urat írásban fogom tájékoztatni. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 
Az ülés befejezése: 12 óra 29 perc. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Szabó János 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 
 
 


